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Abstract (en)
The blank holder (1) has two upright side walls (2) which are formed from thin-walled steel sheet. The upper sides (3) in the portions of longitudinal
center (4) of upright side walls, are bridged with a transverse beam (5) having a screw hole (6), so that inverted U shaped cross section is formed.
The fork-like openings are formed between end portions (9,12) of side walls, and lower surfaces (7) of the side walls are provided with forehead ends
(8) as clamping surfaces.

Abstract (de)
Vorgeschlagen ist ein Niederhalter (1) für eine Kraftstoffeinspritzdüse einer Brennkraftmaschine, der aus dünnwandigem Stahlblech stanz-
biegetechnisch dargestellt ist und zwei aufrechte Seitenwände (2) hat, deren Oberseiten (3) im Abschnitt ihrer Längsmitte (4) von einem Querbalken
(5) mit einer Schraubenöffnung (6) überbrückt sind, so dass im Querschnitt ein umgekehrtes U-Profil und jedes Ende gabelartig offen vorliegt und
wobei Unterseiten (7) der Seitenwände (2) bei ihren Endstirnen (8) als Spannflächen vorliegen.
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